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5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
 
 
 
Ing. Kolesár: 
Bol nám predstavený nový pán prednosta aj písomne, aj dnes osobne. Zaujímajú ma však 
dôvody výmeny na tomto poste. Prednosta mestského úradu je významné funkčné miesto 
v personálnej štruktúre a vymeniť prednostu po 8 mesiacoch vo funkcii nebýva obvykle. Preto 
ma zaujíma vzhľadom na jeho silné postavenie a účasť vo vedení mesta, čo bolo dôvodom 
toho, že pán Tóth, skúsený dlhoročný úradník už nie je na tejto pozícii a čo bolo dôvodom, že 
pán Sovák na túto pozíciu nastúpil.  
 
PhDr. Čižmár: 
Dôvod výmeny na pozícii prednostu mestského úradu, bol čiste pragmatický. Išlo o vzájomnú 
dohodu a na základe žiadosti pána Tótha, ktorú sme akceptovali. Na základe toho, bol do 
pozície prednostu vymenovaný aj pán Sovák. Nič za tým netreba hľadať, myslím si, že to nie 
je, hlavne tí, ktorí poznajú pomery v mestskom zastupiteľstve aj z minulých rokov, myslím si, 
že takáto situácia už nastala aj v minulých obdobiach.  
 
Ing. Kolesár: 
Ďakujem. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
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